
 Kłobuck, dnia 11 lipca 2023 r. 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisji Budżetu, 

Finansów, Handlu, Usług 

i Ochrony Środowiska.  

Protokół nr 10/2023 

X Posiedzenie w dniu 11 lipca 2023  

Obrady rozpoczęto 11 lipca 2023 o godz. 14:40, a zakończono o godz. 14:40 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 

2. Angelika Borowiecka-Idziak 

3. Mirosław Cieśla 

4. Ewelina Kotkowska 

5. Jerzy Kulej 

6. Tadeusz Praski 

7. Janusz Soluch 

8. Tomasz Wałęga 

9. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum 

 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 

z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  

 

2. Zmiany w porządku obrad 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 9/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 22.06.2023 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 

w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 9/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 22.06.2023 r. /projekt protokołu 

został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 



Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 

2023 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Radna E. Kotkowska w jaki sposób kluby sportowe będą mogły pozyskać środki 

przeznaczone na promocję poprzez sport?  jakie rocznie Gmina ponosi koszty odnośnie 

PFRON. 

Burmistrz Kłobucka poinformował, że: kluby będą mogły przystąpić do konkursu, jeżeli 

spełnią kryteria otrzymają dofinansowanie; ponieważ Gmina nie osiąga wskaźnika 

zatrudnienia osób niepełnosprawnych koszty PFRON rok do roku znacznie wzrastają. 

 

Radny A. Tokarz poruszył kwestię dofinansowania inwestycji dotyczącej ul. Kardynała 

Wyszyńskiego; zapytał, na co będą wydatkowane środki bieżące dla ZDiGK? 

Burmistrz Kłobucka poinformował, że inwestycja ul. Kardynała Wyszyńskiego nadal jest w 

budżecie, plan jest, aby realizować to z dofinansowania; środki bieżące dla ZDiGK zostaną 

przeznaczone na remont odcinka ul. Kasztanowej. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 

rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2023-2033.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 



Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Kłobuck w 

2023 roku oraz spłatę zobowiązań z tytułu wcześniej zaciągniętych kredytów 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

 

Radny T. Wałęga zapytał: o możliwość wyemitowania obligacji przez Gminę; w jakiej 

wysokości były zaciągane kredyty; jakie będzie oprocentowanie kredytu? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że oprocentowanie obligacji jest porównywalne co do 

oprocentowania kredytów. Emisja obligacji to ostateczność, gdy Gmina przekroczy 

dopuszczalny wskaźnik zadłużenia. Poinformował, że na oprocentowanie kredytu składa się 

stała marża banku i zmienne oprocentowanie ustalone w oparciu o decyzje Rady Polityki 

Pieniężnej i Vibor. Kredyty były zaciągane w różnej wysokości w zależności od potrzeb 

poszczególnych lat. Ponadto w umowie kredytu od kilku lat zawarty jest zapis o minimalnej 

kwocie kredytu i nie musi być zaciągnięty w pełnej wnioskowanej kwocie (przykład roku 

ubiegłego). 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Kłobuck w 2023 

roku oraz spłatę zobowiązań z tytułu wcześniej zaciągniętych kredytów.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wałęga 

 

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

349/XXXVI/2013 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 25 listopada 2013 roku w sprawie 

zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w 

drodze inkasa od osób fizycznych, określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso (z 

późn. zm.) 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

349/XXXVI/2013 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 25 listopada 2013 roku w sprawie 

zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze 

inkasa od osób fizycznych, określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso (z późn. zm.).  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 

Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

 

8. Sprawy różne 

 

Nie zgłoszono. 

 

9. Zamknięcie posiedzenia 

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji 

Marcin Wojtysek 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


